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IDRÆTSUDVALGSMØDE 

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,  

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 

 
Mødedato: 04-03-2024 kl. 18.00 
 
Mødelokale: Lokale M1.2 
 
Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Oliver Mølgaard Gertsen (SR), Rasmus Wrang 
Andresen (Lommeulken), Teis Nørgaard (JAI-H), Sara Hai Abildtrup (ASV), Anders Vang 
Bjerrum (Aarhus Adventure).  
 
AU-Sport: Johan Obenhausen Selmer, Kathrine Lysdahl, Ronja Engstad Poulsen 
 
Fraværende: Sarah Hai Abildtrup (ASV), Rasmus Wrang Andresen (Lommeulken) 
 
Dagsorden 
 
Formalia 

1. Godkendelse af dagsorden.  
2. Godkendelse af referat fra sidst.  

 
Information 

1. Velkommen til Oliver (SR) og Ronja (AU-sport) 
a. Velkommen til Oliver. Oliver er ny SR-repræsentant i IU og er forperson for 

Studenterrådet. Kort velkomst rundt om bordet.  
b. Ronja er tilbage i stillingen som DSFI-ansvarlig for AU-Sport.  

2. Aktiviteter og fremtidige aktiviteter (Johan) 
a. Vi har haft lidt aktiviteter siden sidste IU-møde.  

i. Johan har haft kontakt til forskellige organisationer. Blandt andet en 
squash klub, som tilbyder samme model som vi kører med badminton 
i Annexhallen. Konklusionen er dog, at det ikke kan lade sig gøre at 
gøre det på samme måde. Det tilbud, som squash klubben kommer 
med, er simpelthen for billigt til, at vi får noget økonomisk ud af det. 

ii. Næste forslag er, at vi går videre med squash klubben og får et 
booking link til deres baner og så stiller de udstyr til rådighed. Vi vil 
sørge for branding og markedsføring og de vil stille billige baner og 
udstyr til rådighed til de studerende.  

b. Fremtidige aktiviteter. Johan efterspørger, om der er nogle ønsker fra IU ift. 
hvad folk godt kunne tænke sig af fremtidige aktiviteter.  

i. Forslag: Hvad med padel? Måske nogle bedre samarbejdspartnere 
end vi før har været i kontakt med?  

ii. Hvad med at kigge mere ind i de associerede klubber? Kan de tilbyde 
noget mere? 
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iii. Johan foreslår, at vi bør kigge mere mod København. I Københavns 
Studenteridræt har de et bredt katalog med aktiviteter, som de 
udbyder som organisation. De har instruktører, som laver hold i alle 
mulige forskellige ting.  

iv. Kan vi finde på noget, der ikke kræver faciliteter? Eksempelvis yoga?  
1. Skal tænkes som et hold - men et meget billigt hold. Der skal 

laves et årshjul. Vi har et bookingsystem:  
a. Det vil kræve, at folk opretter et medlemskab i Zakobo. 

Hvis vi går videre med det, skal vi have en ordentlig 
kommunikationsplan for det. 

2. Det vil kræve, at vi tager fat i Københavns Studenteridræt og 
hører, hvilke tiltag de udbyder til deres studerende. Hvordan 
kan vi inspireres?  

3. Under alle omstændigheder er det først noget vi skal have op 
at køre i efteråret. Måske have en 3-4 hold klar til efteråret.  

4. Vi drøfter dette ved repræsentantskabsmødet!  
c. Et andet forslag er, at vi skal have oprettet en træningskalender på vores 

hjemmeside, der tydeligt viser, hvornår klubberne holder åbne træninger. En 
slags årshjul, så de studerende kan se, hvornår de har mulighed for at møde 
op til prøvetræninger i klubberne.  

3. Status på åbent hus arrangement ved billardklubben Fluen (Johan/Kathrine) 
a. Hvordan ser det ud i Billardklubbene Fluen? 

i. Både Kathrine og Johan har været forbi. Klubben er glade. De åbner 
dørene for studerende og tilbyder fortsat gratis billard til alle 
studerende de næste 3 måneder + de giver instruktioner.  

ii. Vi hjælper med markedsføring og brander dem en gang imellem på 
vores SoMe. Der er ingen grund til at sige nej til det. Vi hænger nogle 
plakater op og deler det online.  

iii. Johan er blevet kontaktet af Akademisk Bridgeklub. De vil gerne være 
medlem igen. De har et medlem under 45 år og har ingen 
hjemmeside. De vil gerne op og spille i Studenterhuset - der er dog 
nogle ting i deres organisation, som skal være anderledes, før det kan 
lade sig gøre. Der mangler en del information + en hjemmeside, så 
det kan være svært at gøre reklame for dem.  

4. Tanker og overvejelser vedrørende DSFI (Ronja) 
a. Drøftelse angående stande ved DSFI. Ifølge Ronja, som også var DSFI-

ansvarlig for AU-Sport sidste år, giver det måske mening for nogle 
stande/klubber, men ikke for alle. Ronja har talt med nogle klubber, hvor det 
måske ikke giver mening.  

i. Ronja vil kontakte klubberne hver især for at undersøge, om det giver 
mening for dem at have en stand ved DSFI. Klubberne skal stille op 
med hjælp til DSFI, men måske de kan hjælpe på en anden måde i 
form af et arrangement eller deltager ved Studenteroplæg, 
Studiemesse eller andet.  

b. Hvis standpladserne sælges til andre organisationer, får vi 10.000 kroner pr. 
standplads 
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c. Derudover blev det drøftet, at vi bør være mere synlige på pladsen under 
DSFI. Eksempelvis i form af bannere med AU-Sport og alle klubberne à God 
anledning til også at skabe markedsføring af AU-SPORT!  

d. Vi vil drøfte dette til repræsentantskabsmødet i maj.  
5. AU RUN (Johan/Kathrine)  

a. Vi er i luften med AU RUN - Der er pt. 40 tilmeldinger. Afholdes lørdag d. 11. 
maj.  

b. Erik har talt med Asbjørn (ASC) - For at ASC kan være medlem af Dansk 
Cykelunion skal de arrangere et cykelløb. Ideen var at gøre det som en slags 
gadeløb i universitetsparken i august 2025. Det vil Erik undersøge nærmere 
ift. universitetets tilladelse. Det er udenfor semestret og bør nok gøres i en 
weekend.  

c. Johan kontakter Asbjørn (ASC) for at høre nærmere.  
 
Diskussion/beslutninger 

1. Dato for repræsentantskabsmødet.  
a. 15. maj 2024  
b. Aftensmad og drikkelse - Pizzaer og vin og en enkelt øl. Kontakt SR for 

bestilling af øl.  
c. Jens Bundsgaard som dirigent.  

 
Afrunding 

1. Eventuelt  
a. Møllevangen har fået penge fra kommunens anlægspuljen og det lød på 

dem som om, at det bliver til noget. De er nu på jagt efter kunder. Det er ikke 
en forening, men en slags lokalmiljø. Det er ved at blive banket op. De er ude 
efter en forening - der bliver en fuld størrelse hal og nogle andre ting. Vil 
gerne have en forening, der vil være fast lejere af deres faciliteter. 

b. Facilitetsbehovet i Aarhus er kæmpe stort.   
c. Vil blive drøftet igen på repræsentantskabsmødet i maj! Johan undersøger 

nogle tal for halleje inden repræsentantskabsmødet.  
2. Næste IU-møde 

a. Onsdag d. 10. april 2024 kl. 18.00.   
 
  


